
 

Sensitivitet: Intern 

Årsmøte HHF 2022 

 

Digitalt årsmøte 

Bakgrunn: Det er flere medlemmer som har lang reise vei til Malm/Holden. 

Forslag: Hva med å gjennomføre årsmøte på Teams, Zoom eller lignende. 

Hva ønsker årsmøte, bør det gjennomføres digitalt og hvordan? 

 


